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§ 10.  Remiss av Överenskommelse mellan kommunerna  
i Stockholms län om ärendeansvar för hemlösa 

Dnr 1.6-161/2020 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen från kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-03-30 

 

Kommunstyrelsen har till äldrenämnden remitterat en 

överenskommelse mellan kommunerna i Stockholms län om 

ärendeansvar för hemlösa. Den överenskommelse som funnits 

sedan 2006 har nu reviderats. Grundprinciperna från gällande 

överenskommelse finns kvar i den reviderade 

överenskommelsen, men ett antal förtydligande har gjorts för att 

öka förutsättningarna för samsyn mellan kommunerna.  

 

Storsthlms styrelse beslutade på sammanträdet den 5 mars 2020 

att rekommendera kommunerna i länet att anta 

överenskommelsen mellan kommunerna i Stockholms län om 

ärendeansvar för personer i hemlöshet. Överenskommelsen 

börjar gälla den 1 september 2020. 

 

Förvaltningen ställer sig positiv till överenskommelsen och 

anser att den behövs för att tydliggöra rutiner och 

ansvarsfördelning mellan kommunerna när det gäller personer i 

hemlöshet som rör sig mellan kommunerna.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11.  Remiss av motion av Clara Lindblom (V) om behovet av 
långsiktiga medel för kompetensutveckling kopplat till 
kompetensförsörjningsbehovet 

Dnr 1.6-122/2020 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner äldreförvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar 

det till kommunstyrelsen 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart  

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-03-12 

 

Kommunstyrelsen har begärt ett yttrande från äldrenämnden 

gällande motion av Clara Lindblom (V) om behovet av 

långsiktiga medel för kompetensutveckling kopplat till 

kompetensförsörjningsbehovet.  

 

Motionären skriver att vänsterpartiet gärna skulle se en bred 

överenskommelse i fullmäktige om fortsatta avsättningar för att 

täcka resten av mandatperiodens behov, då de tror att 

långsiktighet i denna fråga är av stor vikt för att klara 

kompetensförsörjningen och skulle uppskattas av våra 

medarbetare. På sikt ser de behov av en permanent avsättning. I 

motionen föreslås att kommunfullmäktige ska ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att i dialog med de fackliga 

organisationerna, analysera och komma med förslag till hur 

stadens fortsatta behov av långsiktiga 

kompetensutvecklingsmedel kan tillgodoses genom inrättandet 

av en permanent kompetensutvecklingsfond. 

 

Äldreförvaltningen konstaterar att behovet av att behålla 

medarbetare i äldreomsorgen och rekrytera nya medarbetare 

kommer att öka under många år framåt. Enligt 

äldreförvaltningens uppfattning är det positivt att det finns 

möjlighet att ansöka om kompetensutvecklingsmedel för vissa 

särskilda utbildningssatsningar när sådana behov 

uppmärksammas.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 


